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ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς: 
 

 τον Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης έργων Φαληρικού Όρμου» 

 
Ο Φαληρικός Όρμος αποτελεί τμήμα της Αθηναϊκής Ριβιέρας και αντιπροσωπεύει 
για τους κατοίκους του Μοσχάτου, της Καλλιθέας και του Παλαιού Φαλήρου έναν 
εξαιρετικά νευραλγικό χώρο στην επίτευξη βελτίωσης ποιότητας ζωής.  
 
Ξεκινώντας από τα Ολυμπιακά έργα, στις αρχές της δεκαετίας του 2000,  οι 
συνεχείς κατασκευαστικές παρεμβάσεις έχουν οδηγήσει στην παρατεταμένη εδώ 
και δύο δεκαετίες αποξένωση αυτής της περιοχής από όσους δικαιούνται να 
επωφελούνται από τα πλεονεκτήματά της. Ο Φαληρικός Όρμος αποτελεί το 
οικοσύστημα των γειτονικών του περιοχών και αυτές το έχουν διαχρονικά 
στερηθεί. 
 
Σήμερα, υλοποιούνται έργα ανάπλασης του Φαληρικού Όρμου και με 
πρωτοβουλίες της κυβέρνησης υπάρχει επιτάχυνση διαδικασιών.  Όταν αυτά  
ολοκληρωθούν, οι ωφέλειες θα είναι πολλαπλές και μόνιμες για τους κατοίκους 
των περιοχών που γειτνιάζουν με αυτόν, για τους κατοίκους όλου του παραλιακού 
μετώπου, για τους κατοίκους της Αθήνας καθώς και για τους επισκέπτες της. 
 
Όμως, είναι λογική η κόπωση. Είναι καθημερινή και πολύμηνη η ταλαιπωρία που 
υφίστανται όσοι ζουν ή κινούνται στον Φαληρικό Όρμο και αξίζει να καταβληθεί η 
μέγιστη προσπάθεια, ώστε σύντομα -και σε συνδυασμό με τις εξαγγελίες του 
πρωθυπουργού μας για την Αθηναϊκή Ριβιέρα- ο Φαληρικός Όρμος να γυρίσει 
σελίδα προς ένα πιο αειφόρο μέλλον. 
 
Στο πλαίσιο αυτό, είναι απαραίτητη η συνέχιση με γοργό ρυθμό των προσπαθειών 
και η κατανίκηση όσων εμποδίων υφίστανται.  
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Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 
 
Ποιο προβλέπεται ότι είναι το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης των έργων του 
Φαληρικού Όρμου ώστε να αποδοθεί η περιοχή προς χρήση; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Ιωάννης Καλλιάνος 

 




